
Protokoll årsmötet 2019-09-19  

1. Mötets öppnande.                                                                                                                                                                 
Erling öppnar mötet med att hälsa alla välkomna, särskilt välkommen till Håkan 
Knutsson. 

2. Val av ordförande för mötet.                                                                                                                         
Erling Gustafsson väljs att leda mötet 

3. Val av sekreterare för mötet.    
Hans Simonsson väljs som sekreterare för mötet                   

4. Notering av närvarande. 
Närvarolista skickas runt och närvarande jaktområdesrepresentant skriver på  

5. Frågan om kallelse skett på rätt sätt. 
Personlig kallelse har skickats till samtliga jaktområden + annons i kommunkollen.                  
Kallelsen godkändes. 

6. Fastställande av dagordningen.  
Dagordningen godkändes.                                       

7. Val av justeringsmän.     
Till att justera dagens protokoll valdes Pontus Dahlklint och Sven-Allan Jonsson 

8. Styrelsens verksamhet och förvaltningsberättelse.  
Verksamhetsberättelsen  och förvaltningsberättelsen godkändes.                    

9. Revisorernas berättelse.     
Nils-Bertil Johanson läste upp revisionsberättelsen och den godkändes av mötet.  

10. Beslut om resultat och fastställande av balansräkning. 
Resultat och balansräkning redovisades och godkändes av mötet 

11. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen. 
Styrelsen fick ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2018/19 

12. Val av ordförande i älgskötselområdet. 
Omval av Erling Gustafsson som ordförande för skötselåret på en tid av 1 år. 

13. Val av ledamöter i älgskötselområdet. 
Omval på Lennart Stark, Hans Simonsson och Daniel Johansson som valdes till ledamot i styrelsen 
på en tid av 2 år.  
Bo Oscarsson hade avböjt omval. Nyval av Håkan Ottosson som valdes in i styrelsen som ledamot 
på en tid av 2 år 

14. Val av revisorer och suppleant. 
Nils-Bertil Johansson har avböjt omval. Peter Ottosson flyttar upp från revisorssuppleant och blir 
revisor på en tid av 2 år. 
Nyval på Henrik Ottosson som  revisorssuppleant på en tid av 1 år 

15. Val av valberedning. 
Nyval på Christer Boklund på en tid av 2 år. Lars Hjelm väljs inte om pga att han inte varit aktiv i 
valberedningens arbete. Här blir platsen vakant tills lämplig person hittas för uppdraget.  

16. Felskjutningar/Statistik   
Felskjutningar för 2018/19 redovisades. 2 områden redovisade inte älgobsen och får därmed 
endast jaga kalv under årets älgjakt.  
Statistiken för 2018/19 redovisades. Här kom frågan om vi hade statistik på var älgarna skjutits, 
Ålem eller Mönsterås området? Och det har vi varit dåliga på att följa upp men ska bli bättre på 
det. 
 
 



17. Beslut om avskjutning vid höstens jakt.  
Att skjutas vid höstens jakt finns 11 tjurar 14 hondjur och 25 kalvar. I potten för områden mindre 
än 450 ha finns 7 vuxna älgar att skjuta. Här gäller könsfördelning 4+3. 

18. Jakttider och regler vid höstens jakt. 
Jakten börjar 14 okt och håller på till 29 feb. Jakt på kalv är förlängd till februari ut och därmed så 
ska fällavgiften vara inne tills 5 mars. Medlemsavgift ska vara betald 1 juli 

19. Nya områden och förändringar inom Äso:t. 
2 nya områden har kommit till för jaktåret 2019/20. Område 211 går samman med område 217. 
Övrigt är det små arealförändringar inom skötselområdet. 

20. Besök: Håkan Knutsson visar bilder från bland annat Sareks nationalpark  
                          Fika. 

21. Stadgeändringar. 
Inga stadgeändringar  

22. Kronhjortsskötselområdet. 
Nya Kronhjortsskötselplanen presenterades och även regelverket gicks igenom. 

23. Hemsidan.  
Hemsidan är uppdaterad med nya kontaktpersoner och telefon nr. Ny besiktningsman är Lennart 
Stark. Finns med i listan på hemsidan 

24. Ekonomisk redovisning.  
I kassan finns 12935,73 kr. Att vara firmatecknare för Äso:t valdes ordförande Erling Gustafsson och Kassör 
Kjell Bermå var för sig. Medlemsavgiften fastställdes till 200 kr för varje område inom Äso:t  

25. Övriga frågor. 
Önskemål om att rapportera övrigt vilt till Viltdata framfördes från Mönsterås Jaktvårdskrets, 
viktigt att slutrapportera även övrigt vilt. Ett tack framfördes till Nibbe för väl utfört arbete, som 
avgått som revisor. 

26. Avslutning 

Ordförande tackade närvarande för att dom tagit sig tid att närvara och förklarade mötet för 
avslutat  
 

 

Ordförande     Sekreterare  
Erling Gustafsson      Hans Simonsson 
 
 
Justerare    Justerare 
Sven-Allan Jonsson   Pontus Dahlklint 
 


